
                                                          
 

Referat fra hybridmøte i distriktsrådet 16.12.2021 

Til stede: 

Sissel Berit Hoell DG, Ole Joakim Devold DGE, Ole Sverre Lund DGN, Berit Reppesgård IPDG, Gaute M. 
Johannesen PDG, Erik Gran PDG, Sten Hernes PDG, Dagfinn Holstad DT/DWE, Edrund Olaisen DRFC-
TRF, Inger Britt Zeiner controller, Per Simon Mustvedt DMDC Medlemskap, Marius Tannum DYEO, 
Christen Bugge Kommunikasjonskomitèen, Laila Lerum RLI, Tone Kolbenstvedt AG Aust Agder, Berit 
Markussen AG, Vest-Agder, Bjørn Aas sonerepresentant, Ingrid Grandum Berget 
distriktsrepresentant CoL, Einar Kallager DGND, Kari Herder Kaggerud sekretær, Halvor Thommesen 
kasserer, 
 

Agenda: 
SAKS-
NUMMER 

SAKSINNHOLD ANSVAR VEDLEGG 

19/2021-2022 Godkjenning av innkalling og agenda 
 
Vedtak 
Innkalling og agenda ble enstemmig godkjent. 

SBH  

20/2021-2022 Godkjenning av møtereferat fra 16.11.21 
 
Vedtak 
Referat fra møte 16.11.21 ble enstemmig godkjent.   

SBH X 

    

21/2021-2022 INFORMASJONSSAKER   

 21-01: Presentasjon av Einar Kallager DGND 
 
SBH ønsket Einar Kallager (EK) velkommen i distriktisorganisasjonen og 
introduserte han for møtedeltakerne. EK takket for velkomsten og den tillit 
som han har fått ved at han er nominert til vervet som distriktsguvernør i 
rotaryåret 2024/2025. EK fortalte deretter om seg selv og sitt liv i Rotary. 
 
EK er født i 1958. Han vokste opp på Modum der han hadde en flott 
barndomstid og oppvekst. Etter eksamen artium på Hokksund Gymnas var EK 
utsatt for en ulykke. I opptreningsperioden ble han interessert i fysioterapi. 
Han studerte fysioterapi i Vest-Berlin. I Tyskland lærte han også tysk, 
språkkunnskap som har vært til glede og nytt for han senere i livet. Han traff 
sin kone, Eva som var fra Ulefoss. De flyttet dit i 1983. 
 
EK ble medlem i Ulefoss RK i 1984 der han har hatt en rekke verv. Han hadde 
betydelig ansvar for gjennomføring av distriktskonferansen i 2001/2002 da 
Ulefoss RK hadde distriktsguvernør. Denne ble gjennomført i Skien. Ulefoss RK 
har vennskapsklubber og spesielt opplegg for ungdom. EK er spesielt opptatt 
av tiltak for ungdom og internasjonale prosjekter. 
 

SBH  



                                                          
Han er sterkt motivert for å bli distriktsguvernør og ser fram til å bli delaktig i 
distriktsorganisasjonen.  

 21-02: Takkehilsen fra Stavern Rotary Ung 
 
Stavern Rotary Ung har fått tilskudd på kr 25 000 fra distriktet. De har sendt 
en hyggelig takkemail til distriktet. 

SBH  

 21-03: Nytt fra TRF-komiteen 
 
Komitesammensetning: uendret 
Søknader global grant: ingen 
Søknader district grant: 42 søknader, det meste vi har hatt noen gang. 26 
klubber har søkt, noen i fellesskap. Det er opptil fire søknader fra noen 
klubber. 
Søknaden på midler fra TRF til district grant til Evanston ble sendt i dag. Vi kan 
i år søke om USD 27997, og har søkt om hele summen. Dollarkursen for 
desember 2021 er 9,04. 
Etter noen siste justeringer 15.12.21 blir fordelingen som følger: 
Fra TRF midler : 15 prosjekt   - søkes om hele tilgjengelige sum. 
Fra distriktets overskudd til klubbprosjekter brukes hele tilgjengelige sum på 
NOK 100.000, og de resterende prosjekter kommer fra Norfos tilbakebetaling 
til klubbene totalt NOK 73.000.  
5 klubber har søkt om tilskudd til deltakelse for ungdommer i RYLA. Det blir 
samme ordning som forrige gang da RYLA fikk tildelt en samlet sum som 
gjorde at deltakeravgiften kunne reduseres for alle. Det er avsatt NOK 20.000 
til RYLA.  
Det er i år gitt bidrag til flere prosjekt som i utgangspunktet faller utenfor 
reglene for distrikt grant. Midlene fra distriktets overskudd forrige år har 
muliggjort en slik tildeling. TRF-komiteen har også vurdert det slik at mange 
klubber har hatt store utfordringer gjennom pandemien, og det kan derfor 
være viktig å støtte klubbenes initiativ, selv om det kanskje er prosjekter som 
klubbene burde kunne greie selv uten støtte.  
District grant/TRF har greie regler, og det anbefales at TRF komiteen 
gjennomgår reglene for tildeling og sørger for at klubbene får informasjon 
tidlig i 2022. Da kan alle forberede seg i god tid og ha planer klare når nye 
midler tildeles.  
Bidrag til TRF er fremdeles preget av lav aktivitet i klubbene:  

• Annual fund – USD 10.006,65 

• Per capita - USD 5,75 

• Polio – USD 4674,20 inkl USD 805 fra d.konferansens innsamling 

• Endowment fund USD 6095,97 

• Totale bidrag pr 14.12.21 : USD 20.776,82 
Registrert måltall: 19 klubber (mot 12 for en måned siden) 
Registrert CRFC: 34 klubber 
 
 
 

Edrund 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



                                                          
21-03: Polio 
Ikke helt uventet har det i det siste kommet noen få tilfeller i Afghanistan. 
Dette er først og fremst trist for barna som har blitt rammet. De to siste 
poliotilfellene er begge under to år og registrert i områder der dør-til-dør 
aksjonen ble stoppet av Taliban i 2019. Taliban har nå erklært at dør-til-dør 
aksjonene kan gjenopptas og bare i november ble 10 millioner barn vaksinert. 
 
Notat fra Poliokoordinator Sigurd Arbo Høeg er vedlagt referatet. 

Ingrid 

 21-04: Nytt fra Medlemskapskomiteen 
 
Klubbene var kommet godt i gang igjen etter nedstengningen da 
smittesituasjonen nå har gjort det nesten slutt på fysiske møter. Spørsmålet 
er hvor lang den perioden blir. Tilstanden i klubbene varierer, men samlet sett 
fortsetter medlemstallet å synke. Nå har vi registrert 1709 medlemmer, mot 
1741 da rotaryåret startet. Antall kvinner er konstant. Det er mannlige 
medlemmer som forsvinner. Også de andre norske distriktene har 
medlemssvikt. Distrikt 2310 er fortsatt størst i Norge, men har nå bare ca. 50 
flere medlemmer enn D 2290. 
Gjennom referatene fra guvernørbesøkene har komitéen nå ganske god 
oversikt over situasjonen i klubbene. Vi fortsetter med Zoom-møter om 
medlemskap hver 6. uke. Rundt 30 medlemskapsansvarlige, presidenter og 
innkommende presidenter fra klubbene pleier å være til stede. På møtene 
prøver vi å spre inspirasjon som kan komme klubbene til nytte. I møte 
16.12.21 skulle møtedeltakerne møte påtroppende guvernør i D 2260, Hans 
Christian Kihl. Han skulle fortelle om Rotary Business Network, som de har 
dratt i gang i Råde og Jessheim. President Oddvar Holmer, Grenland RK skulle 
fortelle om samarbeidet med Røde Kors om «Ønsketreet», som skaper 
juleglede for godt over 1 000 fattige barn og deres familier i Porsgrunn, og vi 
skulle høre innkommende president Roger Pedersen fra Risør RK berette om 
hvordan klubben skal nå sitt mål om ni nye medlemmer innen sommeren. 
Bl.a. har klubben startet en sjarmoffensiv overfor tidligere Round Table-
medlemmer. 
Planen er å fortsette med slike timelange Zoom-møter der klubbene kan 
hente inspirasjon fra hverandre. Og så håper vi å få til fysiske samlinger i 
Porsgrunn og Kristiansand i februar. Der satser vi på å få god tid til 
erfaringsutveksling som kan inspirere til økt trivsel og vekst i klubbene. 
Medlemskapskomitéen samarbeider også med distriktets miljøkomité om 
satsing på et nytt tilbud til Rotary-alumner. Tone Kolbenstvedt har oppdatert 
adresser til over 200 alumner som vi håper vil finne veien tilbake til Rotary.  

Per Simon  

    

22/2021-2022 DRØFTINGSSAKER   

 22-01: Presidentsamling 14.-15. januar, program 
 
Presidentsamlingen utsettes til 18.-19. februar 2022. Programmet kan bli 
endret.  
 

SBH X 



                                                          
 22-02: Rotary days of service 

 
Shekar Mehta ønsker at alle Rotary-klubber skal ha en «Rotary day of 
service». Vi jobber videre med framlagt forslag som innebærer en felles 
rotary-dag i distriktet på FN´s Familiedag 15. mai 2022.  
Videre planer presenteres på neste distriktsrådsmøte. 

SBH  

 22-03: Next Generation 
 
Forslag fra Julie Aas Jahren til komité for Rotary Next Generation (RNG) – 
navn, ansvar og oppgaver ble framlagt og drøftet. Forslaget inngår som del av 
framlagt forslag til organisasjonskart for distrikt 2290 for 2022/2023 og 
2023/2024, jfr. sak 22-04.  

Ole 
Joakim 

X 

 22-04: Organisering Distrikt 2290 
 
Ole Joakim framla og begrunnet på vegne av seg selv og Ole Sverre forslag til 
organisasjonskart for distrikt 2290 for 2022/2023 og 2023/2024. Forslaget ble 
drøftet. Egen komité for Rotary Next Generation (RNG) ble spesielt drøftet. 
Det var ingen motforestillinger mot at distriktet må legge vekt på at klubbene 
må gjøre seg attraktive og relevant for yngre medlemmer. Det var ulike 
meninger om RNG bør være en egen komité eller om RNG bør være en 
underkomité av medlemsskapskomiteen. Andre spørsmål ble drøftet i liten 
grad. 
 
Ole Joakim anmodet om Per Simons hjelp for å få til god og tydelig avklaring 
av ansvarsområdet til Medlemsskapskomiteen og RNG. 
 
Uavhengig av organisasjonsmodell er det viktig at komiteenes 
ansvarsområder klargjøres og tydeliggjøres, jfr. Rotarys lover og distriktets 
styringsdokumenter og at komiteene samarbeider. 
 
Det ble ikke trukket konklusjoner. Saken drøftes og avgjøres på neste DR-
møte.  

Ole 
Joakim 

X 

    

23/2021-2022 BESLUTNINGSSAKER     

 23-01: Kommunikasjonsplanen 
 
Intensjonen er at kommunikasjonsplanen skal rulleres hver høst. 
 
Vedtak 
Framlagt kommunikasjonsplan ble godkjent. Den legges ut på distriktets 
hjemmeside. 

Christen X 

 23-02: Retningslinjer for personvern i d2290 
 
Retningslinjene er et dokument fra RI, oversatt av Norfos sekretær. 
Distriktene fyller selv inn det som gjelder spesifikt for dem. I retningslinjene 

Ingrid X 



                                                          
skal også noen tekniske data legges inn. Webansvarlig i Norfo arbeider med å 
fremskaffe disse fra leverandøren. 
 
Vedtak 
Retningslinjene vedtas slik de foreligger, med tilføyelse av den tekniske 
informasjonen som kommer fra web-leverandøren. Dokumentet skal legges 
ikke ut på distriktets hjemmeside før de siste dataene foreligger. 
 
Ansvarlig: PDG Ingrid Berget. 

    

24/2021-2022 EVENTUELT   

 24-01: Mail fra Stavern RK om at deres æresmedlem og distriktsguvernør i 
1989-1990 Gunnbjørn Røkkje har gått bort.  
 
Gunnbjørn ble 93 år. Edrund fortalte litt om Gunnbjørn med vekt på hva han 
har betydd for Stavern RK og vårt Rotary-distrikt. Hans engasjement for 
Handicamp Norway ble nevnt spesielt. Distriktsorganisasjonen takker 
Gunnbjørn for hans innsats for Rotary. 
 

  

 24-02: RLI 
 
RLI- Høst 2021 er gjennomført med svært god evaluering. Det var 15 personer 
som fullførte programmet. Det har nå vært deltakere på RLI fra 22 av 43 
klubber i distriktet.   
 
RLI- høst 2021 ble justert litt etter Piloten, men ikke mye siden evalueringen 
var så bra  
Evalueringen av piloten og den enkeltes actionplan etter RLI er sendt til 
presidentene, og det samme er gjort for Høst 21.  
Bruk av RLI- deltakeres kompetanse i klubben blir tema på Presidentsamling 
ved halvgått løp i januar 2022. Det er sendt ut oppfordring om å starte opp 
dette arbeidet rett etter fullført løp 2. oktober for Pilot RLI og det etter- 
spørres gevinst for klubben.  
 
EVALUERING fra RLI – Høst 2021 sammenlignet med RLI- Pilot Vår 2021  

 Pilot Høsten 2021 

TEMA     

1.Faglig utbytte, kunnskap 4,8 5,7 

2.Sosialt; trivsel og nettverksbygging 4,4 5,8 

3.Bruk av Zoom som verktøy i programmet 5,1 5,3 

4.Teknisk gjennomføring og møteledelse  5,4 5,6 

5.Bruk av lørdager til heldagssamlinger  4,9 5,6 

6.Helhetsinntrykk av RLI  5,1 5,7 

7.Vil du anbefale RLI til flere? ( Ja=6)  5,8 6,0 

Laila  



                                                          

     

Antall svar 25 16 

RLI- D 2290 har følgende planer fremover ;  
 

Avslutter RLI – høst 2021 27. november 2021  

Erfaringsdelingsmøte med  
D 2260 og D 2310  

Januar 2022 

Bruk av RLI deltakerne i klubben  Presidentsamling 14. januar 
2022 

Bygge nytt fasilitatorkorps og 
sertifisere ca 10 stk. Bygge på 
deltakere på RLI- våren og 
høsten 2021  

Februar 2022 

Revidere Deltakerhåndboken i 
tråd med RLI International   

Januar og Februar 2022 

Arrangere RLI vår 2022  Oppstart mars 2022  

Promotere RLI på PETS  Mars 2022  

Best Practice RLI, Malmø  April 2022  

Avslutte RLI- vår ved å  
evaluere programmet og ulike 
hybridløsninger mellom 
dagsamlinger og på Zoom  

Mai 2022  

 
Samarbeid med RLI - D 2260/ D 2310  
RLI- D 2290 hadde planlagt et ære-/delemøte med RLI i D 2260/ D 2310 i Oslo 
den 13. desember. Det er utsatt til januar 2022. Det blir fint å få gi tilbake våre 
forbedringer av programmet og drøfte veien videre med hverandre.  
Vi er nå invitert til RLI Best Practice meeting i Malmö April 22-23, 2022. 
Pandemien avgjør om det blir noe av fysisk.  
 
Vi ser fram til videre arbeid i ledergruppen RLI; Ingrid, Sissel Berit, Kari og 
Laila.   
 

 24-03: Søknad fra Njål vedrørende økonomisk støtte til Andrea Wessel Toft 
 
Vedtak 
Distriktsrådet støtter søknaden fra Andrea Wessel Toft. Distriktet tildeler et 
stipend på kr 21 000,- til dekning av utgifter i forbindelse med at hun skal 
være representant på Global Young Leaders Conference i Washington 
sommeren 2022. Distriktsrådet ønsker henne lykke til med deltakelse på 
konferansen og med videre studier. 

  

 24-04: Informasjonsfilm om Rotary 
 
Berit orienterte fra Norfo om informasjonsfilm om Rotary som profilerer 
Rotary med tanke på kringkasting på lokale TV-stasjoner. Presidentene blir 

  



                                                          
etter lansering oppfordret til å sørge for at link til filmen legges ut på 
distriktets hjemmeside og klubbenes hjemmesider.  

 Avslutningsvis ønskes Sissel Brit hver enkelt og deres familie GOD JUL og 
minnet om digitalt DR-møte i januar 2022. 

  

 

Sem/Tønsberg, 19. desember 2021 

Ole Sverre Lund 

DGN/referent 

Vedlegg: 

Status Poliotilfeller (WPV) hittil i år pr 08.12.2021  

- Afghanistan  4  

- Pakistan  1  

 

Ikke helt uventet har det i det siste kommet noen tilfeller i Afghanistan. Heldigvis få. Dette er først og 

fremst trist for barna som har blitt rammet. De siste poliotilfellene i Afghanistan er i områder der 

dør-til-dør aksjonen ble stoppet av Taliban i 2019. De rammede barna er begge under to år. Taliban 

har nå erklært at dør-til-dør-aksjonene kan gjenopptas.  Kampen mot polio er fremdeles på 

oppløpssiden også om det nå skulle komme noen flere tilfeller.   

Strategiplanen har lagt til grunn at siste tilfelle (WPV) er i 2022. Å få slutt på vill poliosmitte (WPV) i 

Afghanistan og Pakistan er en meget viktig milepel i arbeidet. Jeg er ganske trygg på at vi nærmer oss 

målet. Vaksinering i Afghanistan er heldigvis gjenopptatt. Utrolige 10 millioner barn ble vaksinert i 

november! Dessverre har det blitt rapportert om angrep, antagelig av Taliban, mot en vaksinestasjon 

i Pakistan. En politimann ble drept. Veldig trist og vi håper dette ikke tiltar.  

Når det gjelder vaksineavledet polio, som er alvorlig problem særlig i land i Sentral Afrika, er det 

positiv utvikling i forhold til 2020. Det ser ut til å bli en halvering av antall tilfeller. Bedre kvalitet på 

arbeidet og ny vaksine (nOPV) er nok årsaken til den positive utviklingen.  

cVDPV pr 07.12.2021  

2019 :   385  

2020 : 1112  

2021 :   484 (Flest tilfeller: Nigeria 303, Afghanistan 43)  

  

Så målet om en poliofri verden er fremdeles i sikte. Vi er på oppløpssiden. Vår viktigste oppgave nå er 

å skaffe penger til kampen. Mitt råd: Ha god kunnskap om prosjektet, husk saken og tenkt på 

muligheter for å skaffe penger. Alle bidrag, store eller små er viktige.  

 Hilsen  

Sigurd Arbo Høeg, Poliokoordinator D2290  



                                                          
 


